



1. 加盟必须根据公司的定价售卖产品。
2. 加盟绝不可以随意丢价，折扣或者私自提供优惠。
3. 加盟绝不可以利用公司名义或品牌去售卖别的产品。
4. 加盟绝不可以恶意损坏公司的名义。
5. 加盟绝不可以泄露公司的资料和教学给于外人。
6. 填写表格时，加盟必须提供正确的个人资料。
7. 如加盟违反以上条例，公司将对加盟的做出严厉处分，包括撤销加盟资格。

1. Affiliate members must sell the products based on the fixed price.
2. Affiliate members must not cut the price randomly, give out discount or launch personal promotion package.
3. Affiliate members must not sell other products using company's branding.
4. Affiliate members must not negatively impact company's branding.
5. Affiliate members must not leak company information and internal training to outsiders.
6. Affiliate members must provide correct personal information to company when filling in member form.
7. If affiliate members fail to obey the rules above, company will take serious action, including termination of member qualification.